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Protokół Nr XXV/09 

-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 25 września2009 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 830 otworzył XXV 
sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości: Pana Naczelnika 

Wydziału Kultury i Sportu w Starostwie Powiatowym Pana Tadeusza 
Pańczyszyna, Radną Rady Powiatu Tureckiego Panią Katarzynę Szklanko-

Pawlic, radnych, przedstawicieli samorządów wiejskich, kierowników jednostek, 
Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-cę Burmistrza Dobrej – p. 

Jacka Gajewskiego, Sekretarza Dobrej p. Stanisława Stasiaka, Skarbnika 
Dobrej – p. Beatę Kmieć. 

 
 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady 

Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Nieobecny – radny Rafał Pietrzak. 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 do 

protokołu. 
Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk– inspektor UM w Dobrej. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki udzielił głosu Panu Burmistrzowi. 

Pan Burmistrz Andrzej Piątkowski powitał wszystkich i poinformował, iż 
dzisiejsza sesja zapisze się jako jedna z bardzo ważnych, szczególnych 

dlatego, że zaproszono Pana Gardzielika z synem, ponieważ jest to wielki 
sukces dla rodziny, dla gminy  dla powiatu, pewnie dla Polski też. Kamil 

Gardzielik wychowanek Zespołu Szkół Publicznych w Dobrej, obecnie Liceum w 
Turku osiągnął wielki sukces na Mistrzostwach Europy został brązowym 

medalistą w boksie. Niewątpliwie takiego sukcesu w naszej Gminie nie było. 

Gorące gratulacje do Kamila bo to jest jego sukces i ciężka praca. Na 
przyszłość życzymy żeby jak najdłużej wystarczyło ci sił, zapału i żebyś wokół 

siebie miał jak najwięcej ludzi życzliwych, którzy będą chwalić – jeżeli będą 
sukcesy, a będą podpowiadać jeżeli można jeszcze cokolwiek naprawić i 

polepszyć. Życzę ci silnego końskiego zdrowia oraz żebyś miał czas dla rodziny, 
żebyś zawsze wokół siebie miał grono kolegów przyjaciół bo oni są zawsze 

potrzebni. Pan Burmistrz oddał głos Panu Pańczyszynowi, który powitał 
wszystkich oraz podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję, gdyż cieszy się 

bardzo, że może uczestniczyć w tak ważnym wydarzeniu jak uhonorowanie 
wspaniałego medalisty. W imieniu Pana Starosty wraz z Panią Katarzyna 

Szklanko 
 Ponieważ nie zgłoszono zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej  przedstawił porządek obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Dobrej. 
 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 
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2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu 
  7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności              

 międzysesyjnej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

         1) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości- projekt nr 
XXV/192/09 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - projekt nr 
XXV/193/09 

3) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - projekt nr 
XXV/194/09 

4) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - projekt nr 
XXV/195/09 

5) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy Dobra               w latach 2009-2015- projekt nr XXV/196/09 
6) zmiany w statucie Środowiskowego Domu Samopomocy w Żeronicach -  

projekt nr XXV/197/09 

         7) zmiany budżetu na 2009 rok - projekt nr XXV/198/09 

   9.    Informacje: 

             1)  Informacja na temat pracy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Dobrej 

              2)  Informacja na temat realizacji programu współpracy gminy z 

organizacjami pozarządowymi            oraz o ustalonych dotacjach na inne 
zadania publiczne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie, sposobie jej rozliczania oraz sposobie kontroli. 
   

 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
  11. Wolne wnioski. 

 12. Zamknięcie obrad. 

 
ad: 1, 2, 3.  

 
Jak wyżej. 

  
ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr XXIV/09 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 30.06.2009 r. był 

wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy 
radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 
o przyjęcie „Protokołu nr XXIV/09” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 
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przyjęciem głosowano 14 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

 
ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 

 
 

Radny Henryk Gręzicki poruszył sprawy: 
-dotowanie remontów w kościele 

- poprawa stanu technicznego ulicy Prusa, chociaż na okres zimowy 
 

Radny Kazimierz Turkiewicz poruszył sprawę wykupu działek w Linnem bo są 
chętni. 

  
Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych będą udzielone w pkt. 10.  

 
ad: 6. 

 
        Sprawy Samorządu 

 
Pan Józef Frątczak /Soł. Wsi Piekary/ - poruszył sprawę włączania syren, jak 

długo to potrwa ponieważ jest to poważne obciążenie dla tych którzy to 
wykonują. 

Pani Ewa Makówka /Soł. Wsi Chrapczew/ - zapytała kiedy pójdzie wodociąg w 
kierunku Chrapczewa. 

  
 

Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych będą udzielone w pkt. 10.  

 

 
ad: 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 
 

 
 

 Burmistrz Dobrej Andrzej Piątkowski przedstawił sprawozdanie z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i działalności międzysesyjnej za 

okres do 30.06.2009 r. do 24.09.2009r. Informacja stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

 Dodatkowo poinformował, ze jesteśmy po rozpoczęciu roku szkolnego 
2009/2010 i zmniejszyła się liczba uczniów o 47, czyli na pewno będzie miało 

to przełożenie na subwencję oświatową, czyli będzie mniejsza. Nastąpiły 
zmiany w Szkole w Strachocicach, została grupa dzieci pięcio – sześciu letnich 

i zostały klasy I i II, oraz dwoje dzieci dojeżdża do Zespołu Szkół w Dobrej.  

 Zostały przeprowadzone zmiany organizacyjne Szkoły w Dąbrowicy – 
grupę dzieci pięcio – sześciu letnich połączono z pierwszą klasą.  
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 Zostały przeprowadzone zmiany organizacyjne w gminie Przykona do 

której uczęszcza 58 dzieci z naszej gminy. Niepokojącym faktem jest to, że 

do grupy dzieci z dowozu Szkoły z Piekar, oraz grupa dzieci fili z Dąbrowicy- 7 
dzieci rozpoczęło naukę na terenie gminy Przykona. 

 - udało się podpisać umowę z firmą ubezpieczeniową „BROKER” po 
przetargu, gdzie do przetargu stanęły 4 firmy. Przetarg dot. ubezpieczenia 

mienia gminy, oraz OC, które ubezpieczone jest w innej firmie – całe 
ubezpieczenie wynosi 17.500,00 zł.  

 
  ad: 8. 

                                      Podjęcie uchwał  

 

1) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości-  

projekt nr XXV/192/09 

  

 Pan Burmistrz poinformował, iż zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym do zadań własnych gminy należą 

między innymi sprawy związane z drogami publicznymi i ulicami. 
Przedmiotowa działka w obowiązującym Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego dla Gminy Dobra przewidziana 
jest pod budowę ciągów komunikacyjnych oraz pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. 
Nieruchomość położono jest w Dobrej oznaczona numerem geodezyjnym 

1730/3 o pow. 0,2336 ha stanowi własność Pani Agaty Grabek. Zlokalizowana 
jest ona w obszarze przylegającym do istniejącego osiedla domów 

jednorodzinnych ( Osiedle Wiatraki ). 
Zgodnie § 3 pkt 2 Uchwały Rady Miejskiej w Dobrej Nr XXIV/185/09 z 

dnia 30.06.2009 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłużej niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Burmistrz nabywa nieruchomości po 

uprzednim uzyskaniu zgody Rady jeżeli nabywana nieruchomość jest 
niezbędna do realizacji zadań własnych lub służy do realizacji celów 

publicznych określonych w ustawie o gospodarce nieruchomościami. 
Przedmiotowa nieruchomość spełnia oba wyżej wymienione warunki.  

Cena nabywanej nieruchomości w drodze rokowań z właścicielem została 
ustalona w kwocie 12,00 za 1 m.kw tj łącznie 28.032 zł 

Z uwagi na powyższe nabycie przez Gminę Dobra przedmiotowej 
nieruchomości jest uzasadnione. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych 
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obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXV/192/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

  

 2) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - 
projekt nr XXV/193/09 

 
 Burmistrz poinformował, że  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem lokalu użytkowego należy do własności gminy zgodnie  z art. 
18 ustęp 2 pkt. 9, lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tj. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 ze zmianami). Dotyczy wyrażenia zgody 
na oddanie w najem Centrum Ubezpieczeń i Leasingu sp j. reprezentowanym 

przez Wiktorski/ Wielgórecki w Dobrej na czas nieokreślony część lokalu 

użytkowego położonego w Dobrej na czas nieokreślony część lokalu 
użytkowego położonego w Dobrej przy ul. Pl. Woj. Polskiego 10 (Urząd Miejski) 

z przeznaczeniem na prowadzenie pośrednictwa ubezpieczeniowego.   
 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było.  

Uchwała Nr XXV/193/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 
 

 3) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - 
projekt nr XXV/194/09 

 
Burmistrz poinformował, że na podstawie art. 18 ustęp 18 ust. 2 pkt. 9, 

lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2001 
r. Nr 142, poz. 1591 ze zmianami). Wyraża się zgodę na oddanie w najem 

Panu Janowi Wiesiołkowi w Dobrej na czas określony lokal użytkowy położony 
w Dobrej przy ul. Wiatraki 13, z przeznaczeniem na świadczenie usług 

zdrowpotnych.   

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXIV/185/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

           4. wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego - 
projekt nr XXV/195/09 

 
 Burmistrz poinformował, że na podstawie art. 18 ustęp 18 ust. 2 pkt. 

9, lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 
2001 r. Nr 142, poz. 1591 zez mianami). Wyraża się zgodę na oddanie w 

najem Panu Kazimierzowi Mżywa w Dobrej na czas nieokreślony część lokalu 

użytkowego położonego w Dobrej przy ul. Pl. Woj. Polskiego 10 /Urząd Miejski/ 
z przeznaczeniem na prowadzenie pośrednictwa ubezpieczeniowego. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłóśnie tj. na 14 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXV/195/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

 

5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Dobra w latach 2009-2015- projekt nr XXV/196/09 

 

 Burmistrz Dobrej poinformował, że na podstawie art.18 ust.2 pkt 15 

ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym/ tekst jednolity Dz. U. z 

2001r. Nr 142, poz.1591 ze zmianami/ i art.21ust 1 pkt 1 ust. 2 ustawy z dnia 
21 czerwca 2001 roku o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i o zmianie Kodeksu  Cywilnego (Dz. U. z 2005r. Nr 31 poz.266 z póz. 
zm.)Prognoza dotycząca wielkości oraz stanu technicznego zasobu 

mieszkaniowego gminy w okresie 2009 – 2015: z podziałem na socjalne i 
pozostałe, nie przewiduje się pozyskania nowych mieszkań , a jedynie 

utrzymanie istniejących w należytym stanie technicznym. 
 

1. Stan techniczny budynków wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Dobra jest zróżnicowany i zależy od wieku budynków i ich 

konstrukcji oraz  wyposażenia w instalacje. 
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      2.   Zasób mieszkaniowy Gminy Dobra tworzą:  

 - 18 budynków mieszkalnych , w których mieści się 102 lokali 

mieszkalnych, z czego 65 lokali jest własnością Gminy Dobra. 
 - 10 lokali mieszkalnych w budynkach oświatowych i innych. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłóśnie tj. na 14 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXV/196/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

 

6. zmiany w statucie Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Żeronicach -  projekt nr XXV/197/09 

 

Burmistrz Dobrej poprosił o przedstawienie projektu uchwały Panią 

kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Żeronicach Panią Monikę 

Spychalską, która poinformowała, iż Środowiskowy Dom Samopomocy w 
Żeronicach  działa na podstawie Statutu nadanego uchwałą Rady Miejskiej w 

Dobrej Nr IX/64/07 z dnia 10 lipca 2007 r., a zmienionego uchwałą nr X/70/07 
z dnia 28 września 2007 r. 

Uczestnikami zajęć prowadzonych przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy mogą być nie tylko mieszkańcy Gminy Dobra lecz również innych 

gmin. Celem określenia zasad udziału tych osób w pracy ŚDS w Żeronicach 
konieczne jest zawarcie porozumienia przez zainteresowane Gminy na 

podstawie upoważnienia rady gminy. 
 

Celem uzupełnienia Statutu o powyższe regulacje uzasadnione jest 
dokonanie zmiany przedmiotowej uchwały.  

  
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
głosów „przeciw” – i  „wstrzymujące” – nie było. 

Uchwała Nr XXIV/188/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 
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10 do protokołu. 

 

 

7. zmiany budżetu na 2009 rok - projekt nr XXV/198/09 

 
 O omówienie projektu uchwały Burmistrz poprosił Skarbnik Gminy p. 

Beatę Kmieć, która, poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
komisjach zgodnie z załącznikiem. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały, która została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 14 
radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 

radnych, głosów „przeciw” - nie było  głosy  „wstrzymujące” – 1 głos. 

Uchwała Nr XXV/198/09 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

ad: 9. 

 

Informacja na temat Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 

           1)  Informacja na temat pracy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Dobrej przedstawiła Pani Kierownik Elżbieta Pawłowska, która poinformował, 

iż MGOPS w Dobrej jest samodzielną budżetową jednostką organizacyjną 
gminy realizujący zadania powierzone na podstawie odrębnych przepisów. 

Terminem działania ośrodka jest gmina Dobra, działa w szczególności na 

podstawie Ustaw tj: 

- Ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej  

- Ustawy z dnia 28 listopada 2003 r o świadczeniach rodzinnych  

- Ustawy z dnia 7 września 2007 r. o pomocy osobom uprawnionym do 

alimentów 

- Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego 

- Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

- Ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych 

- Ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych. 

Poinformowała również, że MGOPS realizuje zadania w szczególności: 

 Zadania własne gminy w zakresie pomocy społecznej 

 Zadania zlecone gminie w zakresie pomocy społecznej 
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 Programy w zakresie pomocy społecznej w tym projekty 

współfinansowane ze środków pochodzących z UE 

 Inne zadania w tym świadczenia rodzinne oraz świadczenia z funduszu 
alimentacyjnego 

Mówiła o tym, że Ośrodek przyznaje i wypłaca świadczenia przewidziane 

przepisami prawa: 

- zasiłki celowe 

- zasiłki okresowe 

- zasiłki stałe 

-składki na ubezpieczenie zdrowotne określone w przepisach o powszechnym 

ubezpieczeniu w Narodowym Funduszu Zdrowia 

- Zasiłki celowe na pokrycie wydatków pozostałych w wyniku zdarzenia 
losowego  

- zasiłki celowe na pokrycie wydatków na świadczenia zdrowotne osobom 

bezdomnym oraz innym osobom niemającym dochodu powszechnym 
ubezpieczeniu w Narodowym Funduszu Zdrowia  

-Świadczy usługi opiekuńcze w miejscu  zamieszkania 

-Dożywia dzieci uczęszczające do szkół, 

- Sprawia pogrzeb, w tym dla osób bezdomnych, 

-Kieruje osoby do domu pomocy społecznej i ponosi odpłatność za pobyt w tym 
domu, 

-Udziela pomocy osobom mającym trudności w przystosowaniu do życia po 

zwolnieniu zakładu karnego, 

- Sporządza sprawozdawczość ze zrealizowanych świadczeń ora przekazuje 

wojewodzie również w formie elektronicznej.  

Ośrodek realizuje projekty systemowe współfinansowane ze środków UE w 
ramach których prowadzimy kontakty socjalne z rodzinami również we 

współpracy z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

Ośrodek prowadzi współpracę z Powiatowym Urzędem Pracy w zakresie 
upowszechniania ofert pracy oraz informacji o wolnych miejscach pracy, 

upowszechnia informację o usługach poradnictwa zawodowego oraz 
szkoleniach. Prowadzi też współpracę z Sądem, kuratorami sądowymi oraz ze 

szkołami. 

Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Dobrej realizuje zadania w 
zakresie świadczeń rodzinnych jako zadania zlecone w zakresie administracji 

rządowej na podstawie upoważnienia Burmistrza, prowadzi również 
postępowania i realizuje zadania z zakresu świadczeń z funduszu 

alimentacyjnego. 

Ośrodek zatrudnia: 

-Kierownika Ośrodka 

-3 pracowników socjalnych w tym – starszy specjalista pracy socjalnej, 

specjalista pracy socjalnej i starszy pracownik socjalny- wykonujący pracę 

socjalną w terenie w przydzielonych rejonach opiekuńczych 

- głównego księgowego 
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- 4 opiekunki domowe – wykonujące usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania podopiecznych 

- starszy referent do spraw świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego.  

Informacja na temat pracy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrej 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 2)  Informacja na temat realizacji programu współpracy gminy z 

organizacjami pozarządowymi oraz o ustalonych dotacjach na inne 
zadania publiczne niż określone w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, sposobie jej rozliczania oraz sposobie 
kontroli. 

 

 Informacja na temat realizacji programu współpracy gminy z 

organizacjami pozarządowymi oraz o ustalonych dotacjach na inne zadania 
publiczne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, sposobie jej rozliczania oraz sposobie kontroli. 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

ad: 10. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- w sprawie dotowania remontów w kościele – trwają rozmowy z księdzem 
dziekanem i czekamy na wniosek, 

- odnoście ulicy Prusa jest problem dlatego, że po wykonaniu wszystkich ulic 
dochodzą do Mickiewicza na drogi asfaltowe inwestycja przewidywana na 2010 

rok, 

-odnośnie wykupu działek w Linnym jest problem z sąsiadami, gdyż 
dziewczyna, która jest pod właścicielem jest za granicą, a żeby dokonać 

podziału trzeba powiadomić wszystkich sąsiadów. Najprawdopodobniej w 
październiku będzie ogłoszony przetarg na trzy działki, 

-sprawa oznakowania m.  Ugory oraz Żeronice był wniosek  na komisjach i 
trzeba przyjrzeć się temu problemowi, 

W sprawach samorządu: 
- odnośnie włączenia syren wyjaśnił ze jest to ustalenie obligatoryjne tzw. 

sprawdzenie gotowości,  
- projekt wodociągów poinformował, że jest jedna informacja pewna wniosek, 

który składaliśmy do PROW-u będzie przez Gminę realizowany, ponieważ jest 
wstępnie przyjęty (wodociąg w  Chrapczew, Czyste, Linne Staruchy, 

Golimóka), 
- Odnośnie wykonania budżetu za I półrocze w dochodach osiągnęliśmy 52,6 

%, natomiast w wydatkach wykonaliśmy 38,3% niewiele ponieważ zależy to w 

zależności od planowanych inwestycji. Wycofaliśmy się w tym roku z kolektora 
sanitarnego i deszczowego na ul. Dekerta, ponieważ występujemy do 

Starostwa o dofinansowanie kolektora sanitarnego, 
-następna inwestycja Linne Staruchy staramy się o dofinansowanie, pozostałe 

inwestycje są realizowane zgodnie z planem, zakończone inwestycje na ul.  
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Kilińskiego, Łąkowa, oraz Czereśniowa. Ogłoszony jest przetarg na drogę w 

Linnym, oraz czekamy na przeszacowanie kosztów na drogę w Rzymsku. 
Opracowana jest dokumentacja na wodociąg w Skęczniewie i jesteśmy po 

wielu rozmowach z zarządem powiatu odnośnie remontów na drogach 
powiatowych. Będzie porozumienie pomiędzy Gminą a Powiatem odnośnie 

„Schetynówki” (droga w Mikulicach), której kosztorys jest na kwotę 470 tyś.    
 

 
 

ad: 11 
Wolne wnioski 

R 
 

Pan Henryk Gręzicki wnioskuje, aby Pan Burmistrz podjął rozmowę odhaczania 
osób bezrobotnych z prośbą o rozmowę z Panią Kierownik PUP w Turku oraz 

Starostą aby to przywrócić. 

 
 

 
 

ad: 12. 
Zamknięcie obrad. 

 
 

W związku z tym, że porządek XXV sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 
wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 1030 

zakończył obrady XXV sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w 
obradach. 

 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 
przez okres 5 lat). 

 
    Protokółowała:                                              Przewodniczył: 

 
                                                             

                                                                                       Przewodniczący                         

        I n s p e k t o r                   Rady Miejskiej 

     /-/Ewa Zasiadczyk                                /-/ Paweł Janicki 


